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 מועצה המקומית מזכרת בתיהה

 
 1883תרמ"ג    

 

 

 2/2017 פרוטוקול ישיבת הועדה לענייני ביקורת                          

במשרדה של הממונה על  18:00בשעה  21/11/2017, חתשע" ג' כסלוי, שלישמישיבה שהתקיימה ביום 

 הנכסים במועצה.

 

 : שמואל משולם, יו"ר הועדהמשתתפים

 , חבר ועדהאבנר דבש                   

 , חבר הועדהנוך פרקל:         ח חסר

                הממונה על הנכסים במועצה,  ליליאן הראל   :   נוכחים

 אייל תנעמי, מבקר המועצה                   

 

 המשך - 2016דיון בדוח מבקר המועצה לשנת : סדר היום

 :2016צה לשנת התקיימה הישיבה הראשונה שבה נדונו שני נושאים מתוך דוח מבקר המוע 25/9/17בתאריך 

 טיפול המועצה במענקי פיתוחא. 

 ג. גביית הכנסות צד ג' בגין שירותי רווחה.

 הנושא השלישי והאחרון בדוח והוא: בישיבה זו נדון

 .טיפול המועצה בפלישות למבנים ולשטחים ציבוריים

 

 :מהלך הישיבה

 טיפול המועצה בפלישות למבנים ולשטחים ציבוריים

 עבודתה ותפקידה במועצה והשיבה לשאלותיהם של חברי הועדה. ליליאן סקרה את תחומי

 לאחר מכן נדונו ההמלצות שפורטו בדוח הביקורת.

 ליליאן הסבירה כי אפשר לזהות ע"י השוואה של תצ"א עם המפה, אבל לא  –בנוגע לזיהוי פלישות 

 כל חריגה ניתנת לזיהוי. כאשר מוגשות למועצה תכניות בניה נושא זה נבדק.

וגע לעדכון נתונים במערכת , ליליאן עדכנה כי המועצה תקצבה לשנה הקרובה יום עבודה נוסף לעדכון בנ

 מערכת הנכסים.

על מנת לייעל עוד יותר את הטיפול בנכסי המועצה את הצורך בהעסקת כ"א מקצועי  לבחוןשמואל: יש 

 .ולהרחיב את הטיפול בנכסים בעיתיים

 שכונת בר לב, גודרו השטחים החומים ע"י המועצה.ליליאן : בוצע ב –גידור מגרשים 

ליליאן: לאחרונה נוספו נתונים של מונה מים ומונה החשמל למבני הציבור של  –פיקוח על נכסי ציבור 

 המועצה כדי לאפשר מעקב אחר ההוצאות במבנים אלו.

 במקרים של צריכה חריגה מתקבלות התראות אצל אסף, מנהל התחזוקה.

 

 

 

 יו"ר הועדה, שמואל משולם                                                                                                        


